
 Zápis z jednání ekonomické rady farnosti Velké Karlovice konané dne dne 8.11.2018 Přítomni byli o. František Kantár, František Hlaváč, Alena Janotová, Petr Koňařík, Mirek Martinák, Robert Valchář. - V průběhu měsíce října a listopadu bylo arcibiskupstvím v Olomouci schváleno povolení filmovému štábu seriálu o strážmistru Topinkovi několik natáčecích dnů v našem kostele. V této souvislosti byla restaurátory z Olomouce sejmuta křížová cesta a zjistilo se, že potřebuje poměrně rozsáhlou a nákladnou restauraci – rámy jsou napadeny červotočem a bude potřeba vyčistit malbu pod jednotlivými zastaveními. Na zaplacení těchto prací budou použity peníze získané z natáčení.  - Dotěžil se les v lokalitě Noclehy, plocha byla vyčištěna a byly nasazeny nové sazenice stromků. Dřevo se prodalo, část – asi 30 m3 se použije k výrobě trámů, latí a prken k opravě hospodářské budovy, fary a márnice.  - Výhledově je v jednání rekonstrukce velké místnosti (sálu) na faře, vstupních dveří a rekonstrukce horních místností na faře.    


